



الشركة الوطنية العمانية للهندسة والإستثمار (ش.م.ع.ع)
Oman National Engineering & Investment Co. (S.A.O.G)

التاريخ 2022/5/22

Award of Tender

Reference is made to our disclosures on 27/6/2019 about tender # 11/20211, With great pleasure, ONEIC would like to inform our esteem shareholders and investors that Dhofar Integrated Services Company (DISC-a member of NAMA group) has extended to Oman National Engineering & Investment Company SAOG (ONEIC), on 22/5/2022, the contract for Meter Reading, billing and collection (water & Wastewater sector) at Dhofar Governorate (Tender 11/2011) against the agreed commission for the period of one year ending on 31/12/2022. ONEIC would like to seize this opportunity to thank DISC for their trust and confidence.

إسناد مناقصة

بالإشارة إلى إفصاحنا بتاريخ 2019/6/27 بشأن المناقصة رقم 2011/11، يسر الشركة الوطنية العمانية للهندسة والاستثمار ش.م.ع.ع أن تحيط المساهمين والمستثمرين الكرام علماً بأن شركة ظفار للخدمات المدمجة (إحدى شركات مجموعة نماء) قد مددت لها بتاريخ 2022/5/22 عقد قراءة العدادات والفوترة والتحصيل بقطاع المياه ومياه الصرف الصحي بمحافظة ظفار (المناقصة رقم 2011/11) وفقاً للعمولة المتفق عليها لمدة سنة تنتهي في 2022/12/31. وتنتهز الشركة هذه الفرصة لتعرب عن تقديرها لشركة ظفار للخدمات المدمجة على ثقنها.

راشد بن محمد الغيلاني
الرئيس التنفيذي

Rashid Mohamed Al Ghailani
Chief Executive Officer

